
P10-146050/2025

ZÁPIS

z 12. jednání
Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 (KSZM-MA21), 

které se konalo 24. února 2025 od 17:00 do 18:28 hodin
v sále bratří Čapků na radnici ÚMČ Praha 10, Vinohradská 3218/169, Praha 10

Přítomní členové komise:
RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
Ing. arch, et Ing. Lubomír Bača
Ing. Jarmila Bendová
Petr Kopecký
Mgr. Marek Reimer
Bc. Kateřina Vávrová

Online připojení členové komise:
Mgr. Lucie Buchtíková
Mgr. Tereza Hauffenová, MBA
Mgr. Lucie Loučková

Omluvení členové komise:
Bc. Jakub Fraj
Renata Chmelová
Mgr. Karin Marques

Neomluvení členové komise: —

Hosté: Ing. Petra Fingerlandová, Bc. Martin Pecánek

Předseda komise zahájil jednání v 17:11, konstatoval, že komise je usnášeníschopná a jako 
ověřovatele zápisu z tohoto jednání určil Bc. Kateřinu Vávrovou.

Následně předseda komise informoval o dlouhodobé nemoci tajemnice komise 
Jany Martínkové, kterou po dobu její nepřítomnosti bude zastupovat Milan Válek.

Dále požádal o hlasováním o účasti hostů Bc. Martina Pecánka a Ing. Petry Fingerlandové 
na jednání KSZM-MA21.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
8 8 0 0 0
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Schváleni programu jednání

Členům komise byl rozeslán tento návrh programu:

1. Představení Koncepce rozvoje Gutovky
2. Vyhodnocení Plánu zlepšování 2024
3. Návrh Plánu zlepšování 2025
4. Fórum mladých 2025
5. Mládež kraji 2025
6. Nové pojetí MA21 a účast MČ Praha 10 v ní
7. Vyhodnocení Akčního plánu SPUR za období září až prosinec 2024
8. Různé, diskuse

O tomto návrhu bylo hlasováno beze změn.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
8 8 0 0 0

Průběh jednání

1. Představení Koncepce rozvoje Gutovky

Na úvod Martin Pecánek představil Koncepci rozvoje areálu Gutovka a její participaci, která 
proběhla v září loňského roku na místě a následně i online. Participace poskytla důležitou 
zpětnou vazbu, upozornila na silné a slabé stránky areálu, jeho vybavení, prostředí a 
nabízených aktivit. Na celou problematiku je potřeba se dívat i z hlediska udržitelnosti a 
efektivity provozu - řeší se možnosti inovací a úspor. V areálu také proběhne dendrologický 
průzkum a bude se řešit sjednocení orientačního systému. Úvahy z analýzy budou dále 
zpracovány - tento proces se rozeběhne již v tomto roce. Zároveň Martin Pecánek nabídl 
možnost poslat zájemcům z řad členů komise návrhovou část Koncepce rozvoje Gutovky.

Diskuse: Milan Maršálek, Kateřina Vávrová a Martin Pecánek

V 17:18 se připojila paní Loučková.

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 bere na vědomí Koncepci rozvoje 
Gutovky.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/1/2025
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2. Vyhodnocení Plánu zlepšování 2024

Milan Maršálek představil vyhodnocení Plánu zlepšování 2024 a okomentoval vyhodnocení 
jednotlivých opatření. U opatření, která byla vyhodnocena jako nesplněná, byl uveden 
současný stav a další postup - tato opatření budou z většiny překlopena do Plánu zlepšování 
na rok 2025.

Diskuse: Jarmila Bendová, Kateřina Vávrová a Milan Maršálek

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 bere na vědomí vyhodnocení Plánu 
zlepšování 2024.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/2/2025

3. Návrh Plánu zlepšování 2025

Milan Maršálek na úvod představil Plán zlepšování 2025 a upozornil, že jde o živý dokument, 
který je stále v procesu tvorby - finální podoba a přidání dalších projektů ještě bude řešit 
s členy Rady MČ. Následně krátce představil jednotlivá opatření a plánované projekty, 
zejména ty, které jsou v Plánu zlepšování nově - např. další snižování plýtvání jídlem 
ve školních jídelnách, projekt, který se bude v tomto roce pilotovat najedná škole nebo projekt 
komunitní energetiky, kdy chce MČ podpořit sdílení energie mezi školami, podniky a SVJ.

Diskuse: Lubomír Bača, Milan Maršálek, Tomáš Janík, Lucie Loučková a Petra Fingerlandová

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 doporučuje RMČ Praha 10 schválit 
Plán zlepšování 2025.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 8 0 1 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/3/2025
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4. Fórum mladých 2025

Tomáš Janík uvedl bod krátkým představením konceptu Fóra mladých, detaily týkající se 
plánované akce a minulého ročníku doplnil Milan Válek.
Milan Maršálek dále uvedl, že podněty z Fóra mladých 2023 se daří postupně plnit ať už přímo 
nebo prostřednictvím projektů jako Moje stopa ve škole či Mládež kraji.

Diskuse: Jarmila Bendová, Milan Válek

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu doporučuje RMČ Praha 10 schválit 
realizaci Fóra mladých v roce 2025.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/4/2025

5. Mládež kraji 2025

Tomáš Janík představil projekt Mládež kraji, který realizuje Rada dětí a mládeže a zaměřuje 
se na neorganizovanou mládež a představil průběh celého projektu včetně časového rámce. 
Milan Maršálek upřesnil počty podpořených projektů s vazbou na Prahu 10 a doplnil, že tento 
běh projektu je na tři roky - včetně memoranda o spolupráci sMČ Praha 10 na tři roky, 
což zajišťuje kontinuitu projektu a prostředky na jeho kofinancování v rozpočtu.

Diskuse: —

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu doporučuje RMČ Praha 10 schválit 
realizaci a zapojení Prahy 10 do projektu Mládež kraji v roce 2025 a uzavřít Memorandum 
o spolupráci při realizaci programu Mládež kraji s Radou dětí a mládeže hl. m. Prahy.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/5/2025
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6. Nové pojetí MA21 a účast MČ Praha 10 v ní

Tomáš Janík krátce uvedl současnou situaci a snahu MŽP o aktualizaci agendy a její reformu. 
Milan Válek dále připomenul vývoj reformy v posledních letech a představil aktuální stav a další 
postup ze strany MŽP. Milan Maršálek doplnil, že reformu již reflektujeme v Plánu zlepšování 
2025 - bude se sledovat, zda projekt je či není investiční. Dodal, že se plánujeme zúčastnit 
dalších jednaní na MŽP k tématu, kdy se budeme snažit, aby program šel napříč generacemi.

Diskuse: Lucie Buchtíková, Milan Válek a Milan Maršálek

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu bere na vědomí informaci o reformě 
pojetí místní Agendy 21 a zapojení MČ Praha do MA21 a platnost dosažené kategorie B pro 
rok 2025.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 7 0 2 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/6/2025

7. Vyhodnocení Akčního plánu SPUR za období září až prosinec 2024

Tomáš Janík bod krátce uvedl a předal slovo Petře Fingerlandové, která shrnula vyhodnocení 
Akčního plánu za poslední období roku 2024 a následně představila plánované změny formátu 
vyhodnocení AP, aby bylo přehlednější a reflektovalo aktualizaci Strategického plánu UR 
a mezioborovou provázanost nového Akčního plánu. Dále uvedla, že se změní i frekvence 
vyhodnocovaní, aby nezatěžovalo úřad a bylo efektivní a lépe vypovídající.

Diskuse: Kateřina Vávrová, Petra Fingerlandová a Milan Maršálek

Kateřina Vávrová požádala o možnost sdílení výsledků průzkumu spokojenosti mezi 
zaměstnanci, jakožto podkladu pro odborovou organizaci k vyjednávaní nové Kolektivní 
smlouvy, aby se výsledky mohly promítnout do zaměstnaneckých benefitů a zvýšila se tak 
nejen spokojenost zaměstnanců, ale i konkurenceschopnost úřadu jako zaměstnavatele 
na trhu práce.

Předseda dal hlasovat o návrhu stanoviska takto:

Komise pro strategii Zdravého města a místní bere na vědomí vyhodnocení Akčního plánu 
SPUR za období září až prosinec 2024.

Průběh hlasováni:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 7 0 2 0

Komise přijala stanovisko č. KSZM-MA21/12/7/2025
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8. Různé, diskuse

Tomáš Janík krátce informoval o průběhu a aktuálním stavu aktuálního ročníku projektu Moje 
stopa ve škole, kdy již byly vybrány vítězné projekty a projekt se přesouvá do realizační fáze.

Petra Fingerlandová informovala o přípravách Zdravotního plánu, které probíhají podle 
harmonogramu a v součinnosti s dalšími odbory, v přípravě jsou i datové podklady.

Jednání komise bylo ukončeno v 18:28 hodin.

Jméno, příjmení a podpis předsedy

RNDr. Tomáš Janík, Ph D.

Jméno, příjmení a podpis ověřovatele zápisu

Bc. Kateřina Vávrov

Jméno, příjmení a podpis tajemníka komise

Jana Martínková (zastoupení - Milan Válek)

datum vyhotovení zápisu
28. 2. 2025

Součástí zápisu jsou stanoviska KSZM-MA21 č. 1 - č. 7
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/12/1/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Představení Koncepce rozvoje Gutovky".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

Koncepci rozvoje Gutovky.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

RN h.D.
předseda KSZM-MA21
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/12/2/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Vyhodnocení Plánu zlepšování 2024".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

vyhodnocení Plánu zlepšování 2024.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

RNDr.Jkímáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/12/3/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Návrhu Plánu zlepšování 2025".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. DOPORUČUJE

RMČ Praha 10 schválit Plán zlepšování 2025.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 8 0 1 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/12/4/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Fóru mladých 2025".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. DOPORUČUJE

RMČ Praha 10 schválit realizaci Fóra mladých v roce 2025.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

č. KSZM-MA21/12/5/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Mládež kraji 2025"

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. DOPORUČUJE
RMČ Praha 10 schválit realizaci a zapojení Prahy 10 do projektu Mládež kraji v roce 2025

II. DOPORUČUJE
RMČ Praha 10 uzavření Memoranda o spolupráci při realizaci programu Mládež kraji s Radou 
dětí a mládeže hl. m. Prahy.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 9 0 0 0

RNDryTxjmáš Janík, Ph.D. 
předseda KSZM-MA21
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STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

č. KSZM-MA21/12/6/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Novému pojetí MA21 a účast MČ v ní".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ
Informaci o reformě pojetí místní Agendy 21.

II. BERE NA VĚDOMÍ
Informaci o zapojení MČ Praha do MA21 a platnost dosažené kategorie B pro rok 2025

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 7 0 2 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D. 
předseda KSZM-MA21



P10-146050/2025

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/12/7/2025

ze dne 24. 2. 2025
k „Vyhodnocení Akčního plánu SPUR za období září až prosinec 2024"

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

vyhodnocení Akčního plánu SPUR za období září až prosinec 2024.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
9 7 0 2 0

RNDc/ľomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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